
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr LIII/2022 

LIII Sesja w dniu 16 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 16 listopada 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:37 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Pięćdziesiąte trzecie posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 16 listopada 2022 roku o godz. 

10:00 otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta – Małgorzata Gąszczak 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska –  

  Tomasz Jerczyński, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska, 

- Z-ca Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Danuta Gąszczak,  

- Inspektor ds. promocji – Karolina Goj,  

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 



 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022-2039. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Poznaniu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/57/2015 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 18 listopada 2015 r. zmienionej uchwałą Nr VII/45/2019 Rady Gminy 

Łęka Opatowska z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów oraz określenia zasad poboru i terminów płatności oraz zwolnień. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego  odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Szalonka. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie darowizny 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Opatów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka 

Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2023. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/262/2021 z dnia 30 grudnia 2021 

r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum 

Opiekuńczo Mieszkalnym w Opatowie. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

  

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który poprosił o wprowadzenie zmiany nazwy 

punktu 11 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/57/2015 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów 

oraz określenia zasad poboru i terminów płatności oraz zwolnień.  

Następnie poprosił o wprowadzenie drugiej zmiany do porządku obrad - Podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Łęka 

Opatowska. 

Idąc dalej Wójt poprosił o wprowadzenie trzeciej zmiany do porządku obrad - Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 



Wobec braku innych uwag, Przewodniczący przeszedł do głosowania pierwszej zmiany - 

nazwy punktu 11. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

Następnie poddano pod głosowanie drugą zmianę - wprowadzenie punktu: Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Łęka 

Opatowska .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

Następnie poddano pod głosowanie trzecią zmianę - wprowadzenie punktu - Podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad z wszystkimi naniesionymi zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022-2039. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej  w Poznaniu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/57/2015 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów oraz określenia zasad poboru i terminów płatności oraz zwolnień. Podjęcie uchwały 

w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego  

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Szalonka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie darowizny 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Opatów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka 

Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2023. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/262/2021 z dnia 30 grudnia 2021 

r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum 

Opiekuńczo Mieszkalnym w Opatowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

miejscowości Łęka Opatowska . 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej 

przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz 

rodziców. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 



uprzedniego czytania. Protokół z LII sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2022 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok /27:22– 37:12 minuta transmisji/.  

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który dopowiedział w sprawie 

darowizny pieniężnej , o której była mowa w zmianach budżetowych w kwestii związanej z 

wymianą instalacji elektrycznej na sali w Siemianicach. Porozumienie spisano z Panią Sołtys 

i członkiem Rady Sołeckiej w Siemianicach, które dotyczyło, iż po wyłonieniu wykonawcy 

w/w instalacji to Sołectwo przekaże na rzecz Gminy środki, które posiadają na stanie oraz z 

funduszu sołeckiego będzie to niespełna 100 tyś. zł.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem 

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/313/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2022 rok. 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2022-2039. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2022-2039. /39:20– 43:47 minuta 

transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 15-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/314/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2022-2039. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

 

Jako pierwsza głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła iż, tak jak wspomniała wcześniej 

przy Wieloletniej Prognozie Finansowej można uzyskać pożyczkę na zakup samochodu 

elektrycznego, 9-cio osobowego, na potrzeby Centrum Opiekuńczo Mieszkalnego w 

Opatowie z możliwością umorzenia w sumie ok. 90 tyś. zł. Żeby przystąpić do zakupu 

samochodu  i do możliwości pozyskania tej pożyczki trzeba mieć w/w uchwałę. 

W następnej kolejności trzeba wystąpić do Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości 

spłaty, aby mieć wymagany  komplet dokumentów, które należy dostarczyć do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. W związku z powyższym wnosi się o 

podjęcie uchwały – wyrażenie zgody na zaciągnięcie tej pożyczki.  

Realizacja pożyczki nastąpi w jednej transzy w 2023 roku. Zabezpieczeniem spłaty będzie  



weksel „In blanco” wraz z deklaracją wekslową. Ustala się źródło spłaty zaciągniętej 

pożyczki z dochodów własnych gminy z podatków i opłat w latach 2023-2028.  

W WFOŚiGW Pożyczka spłacana będzie w ratach kwartalnych z oprocentowaniem w 

wysokości WIBOR 1Y (jednoroczny) + 50 punktów bazowych, liczonym od niespłaconych 

kwot kapitału, lecz nie mniej niż 2,5%. 

Zawsze pożyczki z WFOŚiGW były preferencyjne i korzystniejsze niż kredyty komercyjne.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który dopowiedział, iż temat samochodu 

był wcześniej omawiany. Potrzeba zakupu tego samochodu jest, a osoby, które korzystają z 

Centrum, będą miały komfort dowozu i dojazdu. Ten samochód, który jest obecnie 

eksploatowany jest już bardzo wysłużony a samochód elektryczny oprócz kwestii ekologii, 

posiada min. ładowarkę co wiele ułatwi. Na koniec powiedział, iż wierzy mocno, że uda się 

samochód zakupić, który będzie służył mieszkańcom gminy, którzy dowożeni są do Centrum 

Opiekuńczo mieszkalnego.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/315/2022 w sprawie zaciągnięcia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła, iż stawki podatkowe zostały szczegółowo 

omówione na posiedzeniu wspólnym komisji. Państwo Radni mieli przedstawione projekty 

wzrostu stawek o 11,8 % czyli w sumie jest to wzrost ale w stosunku do stawek 

maksymalnych, ustawowych jest dużo niżej.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/316/2022 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 



Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Alina Brząkała, która wyjaśniła, iż cena skupu żyta za okres 

ostatnich 11-stu kwartałów poprzedzający rok podatkowy podana przez GUS na rok 2023 

wynosi 74,05 zł. za 1 dt.  

Na komisji kwestia została szczegółowo omówiona. W naszym przypadku jest obniżka w/w  

kwoty ustawowej z 74, 05 zł. na 62,20 zł.  

Na tej podstawie po komisji została wysłana propozycja obniżki stawki podatku rolnego do 

kwoty 62,20 do Wielkopolskiej Izby Rolniczej i otrzymano opinię pozytywną z 09.11.2022 r.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który dopowiedział, iż zawsze była poruszana kwestia  

podatku od środków transportowych w tym roku po dyskusji na posiedzeniu komisji stawka 

w/w podatku pozostaje bez zmian. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/317/2022 w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze Gminy 

Łęka Opatowska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/57/2015 Rady Gminy Łęka 

Opatowska z dnia 18 listopada 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania 

psów oraz określenia zasad poboru i terminów płatności oraz zwolnień. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Alina Brząkała, która wyjaśniła, iż ostatnia uchwała Rady 

Gminy z 2015 roku sama w sobie nie określała stawki opłaty tylko była uchwalona w 

związku z wymogami wprowadzenia określenia poboru i wskazania terminu poboru. Stawka 

w /w opłaty w obowiązywała dużo lat wcześniej w wysokości 25 zł. i nie była bardzo dawno 

zmieniana. Ustawowa stawka jest dużo większa ok. 200 zł. z naszej strony jest propozycja 50 

zł. rocznie. 



Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/318/2022 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XV/57/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 18 listopada 2015 r. zmienionej 

uchwałą Nr VII/45/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 27 marca 2019 r. w 

sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów oraz określenia zasad poboru i 

terminów płatności oraz zwolnień.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż jak Państwo Radni pamiętają wcześniej, była 

kwestia zmian które zaszły po stronie dopłaty ze strony Gminy Łęka Opatowska w taryfach 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków. Dyskusja była dość 

burzliwa jak zawsze w kontekście tych sołectw, które w jakimś stopniu są zobligowane do 

kwestii związanej z tym, że nie wszystkie jeszcze sołectwa są podłączone do istniejącej 

kanalizacji i jak kwestii związanej z rozbudową tejże oczyszczalni  

Idąc dalej głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska - Tomasz Jerczyński, który przedstawił, iż projekt w/w uchwały był omawiany na 

ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji. Co ulega zmianie? W ostatniej uchwale 

dofinansowanie było dla Grupy gospodarstw indywidualnych 9,39 zł. w obecnej uchwale 

proponowana jest kwota 9 zł. to wpływa niestety na wzrost cen dla mieszkańców 

indywidualnych jak i przedsiębiorstw bo dla przedsiębiorstw było 6,19 zł. netto teraz będzie 

5,80 zł. Jest to różnica 0,39 zł. W tej samej wielkości co dla gospodarstw indywidualnych. 

Duży wpływ na zmianę ma wzrost cen energii elektrycznej i w celu zmniejszenia 

zminimalizowania jest propozycja takiej wielkości dopłaty polegającej na zmniejszeniu jej w 

porównaniu do roku obecnego.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/319/2022 w sprawie ustalenia dopłaty do 

taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Łęka Opatowska.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie geodezyjnym Szalonka. 

 

Głos zabrał - Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska -  Tomasz Jerczyński, który wyjaśnił, iż w związku z zamiarem nabycia 

nieruchomości zajętych pod budowę drogi gminnej we wsi Szalonka przed 1995r. dokonano 

podziałów nieruchomości. Rada Gminy Łęka Opatowska Uchwałą Nr 13/95 z dnia 26 

kwietnia 1995r. umocowała Zarząd Gminy Łęka Opatowska do nabycia ww. nieruchomości.  

Dla większości wymienionych w tej uchwale działek do dnia dzisiejszego nie zakończono 

procedury uregulowania stanu prawnego tj. włączenia ich do gminnego zasobu 

nieruchomości. Od 1995r. nastąpiła zmiana powierzchni wydzielonych nieruchomości. W 

poprzednich latach powierzchnia działek dla potrzeb ewidencji określona była w sposób 

graficzny, na podstawie mapy, bez wchodzenia w teren i bez jednoznacznego ustalenia granic 

i ich punktów załamania. Dopiero modernizując ewidencję gruntów i budynków, a tym 

samym przechodząc z postaci graficznej i analogowej na cyfrową, dokonuje się określenia 

współrzędnych punktów załamania granic i na ich podstawie obliczana jest powierzchnia 

nieruchomości. W sporządzonym dla tego celu opracowaniu współrzędne części punktów 

załamania granic przyjmuje się na podstawie danych z terenu.  

Dla realizacji celu publicznego gmina podejmuje starania o nabycie do gminnego zasobu 

nieruchomości, gruntów przeznaczonych na cel publiczny. W celu zachowania czytelności 

wszystkich czynności prawnych należy dostosować uchwalę dotyczącą nabycia 

nieruchomości do ujawnionej w ewidencji gruntów i budynków powierzchni działek.  

Jak stanowi ustawa o samorządzie gminnym do właściwości rady gminy należy 

podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego 

zarządu, w tym między innymi rada gminy postanawia o wyrażeniu zgody na nabycie 

nieruchomości na własność gminy.  

Podejmowanie uchwał w sprawie regulacji stanu prawnego drogi gminnej numer 863038 w 

miejscowości Szalonka będzie następowało sukcesywnie. Mając na względzie przedstawiony 

wyżej uzasadniony interes gminy Wójt Gminy Łęka Opatowska przedkłada niniejszy projekt 

uchwały o wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości gruntowej opisanej w niniejszej 

uchwale 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/320/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości gruntowej położonej w obrębie geodezyjnym Szalonka.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie w formie darowizny 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Opatów. 

 

Głos zabrał - Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska -  Tomasz Jerczyński, który wyjaśnił, iż nieruchomość, o której mowa w treści 

uchwały stanowi własność osób fizycznych. Decyzją Wójta Gminy Łęka Opatowska znak 

BGK.6730.50.2021 z dnia 3 września 2021r. o warunkach zabudowy grunt ten został 

przeznaczony na poszerzenie drogi, pozostały teren na inwestycję polegającej na budowie 

budynku produkcyjnego z częścią socjalną, magazynową i administracyjną (zakład produkcji 

mebli tapicerowanych). W związku z planowaną inwestycją niezbędnym stało się poszerzenie 

istniejącej drogi gminnej.  

Współwłaściciele działki będącej przedmiotem uchwały wyrażają wolę jej przekazania w 

formie darowizny na rzecz Gminy Łęka Opatowska oraz pokrycia wszelkich kosztów 

notarialnych.  

W związku z powyższym niezbędne jest podjęcie przez Radę Gminy Łęka Opatowska. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/321/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie w formie darowizny nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym 

Opatów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na rok 2023. 

 

Głos zabrała inspektor ds. promocji – Karolina Goj, która wyjaśniła, iż projekt uchwały 



Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi 

na rok 2023 był szczegółowo omówiony na posiedzeniu wspólnym komisji. 

 

Roczny Program Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na 

rok 2023” stanowi element polityki społeczno - finansowej Gminy Łęka Opatowska. 

 

Celem głównym programu jest budowanie partnerstwa pomiędzy Gminą i organizacjami, 

służącego zaspokajaniu potrzeb mieszkańców Gminy oraz wzmacnianiu roli aktywności 

obywatelskiej w rozwiązywaniu problemów lokalnych.  

Do priorytetowych zadań publicznych Gminy w 2023 r. należą zadania w zakresie:  

1. kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego,  

2. wspierania i upowszechniania kultury fizycznej.  

 

Roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi obowiązuje: od 1 stycznia 2023 

r. do 31 grudnia 2023 r. 

 

Na realizację programu w 2023 r. planowane jest przeznaczenie środków w kwocie  

270 000,00 zł w tym:  

·Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej – 240 000,00 zł  

·Kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego – 30 000,00 zł  

Ostateczną wysokość środków na realizację programu określi Rada w uchwale budżetowej na 

rok 2023. 

 

Projekt programu był konsultowany z organizacjami w formie pisemnego lub elektronicznego 

wyrażania przez organizacje opinii o projekcie programu zamieszczonego na stronie 

internetowej w terminie 17.10.2022 r. – 25.10.2022 nr. oraz w formie spotkania z 

przedstawicielami organizacji dnia 25.10.2022 r. W konsultacjach wzięło udział 7 

przedstawicieli organizacji pozarządowych.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który zwrócił uwagę na to, co było omawiane na 

posiedzeniu wspólnym komisji przed sesją a mianowicie to, że trzeba te wskazane środki 

zabezpieczyć  

w przyszłorocznym budżecie gminy co jest ewenementem, bo dotyczy wzrostu kwoty.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/322/2022 w sprawie uchwalenia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi na 

rok 2023..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 



Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/262/2021 z dnia 30 grudnia 

2021 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

Centrum Opiekuńczo Mieszkalnym w Opatowie. 

 

Głos zabrała z-ca Kierownika GOPS Danuta Gąszczak, która wyjaśniła, iż Centrum 

Opiekuńczo Mieszkalne w Opatowie oferuje usługi w zakresie zamieszkiwania dziennego i 

całodobowego. W uchwale z 30 grudnia 2021r określono zasady ponoszenia odpłatności za 

korzystanie z tych usług. Zmiana uchwały wynika z konieczności wprowadzenia brakujących 

ustaleń dotyczących rozliczeń finansowych związanych z realizacją odpłatności za pobyt w 

Centrum Opiekuńczo Mieszkalnym w Opatowie. Zmiana wnosi zapis, że realizacja 

odpłatności następować będzie w przypadku, gdy faktycznie koszt realizacji oferowanych 

usług w Centrum przekroczy kwotę wsparcia finansowego z Funduszu Solidarnościowego. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/323 /2022 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLIII/262/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Centrum Opiekuńczo Mieszkalnym w Opatowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

miejscowości Łęka Opatowska 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż projekt był omawiany na posiedzeniu wspólnym 

komisji. Dostał od Państwa Radnych zielone światło aby negocjować kwotę związaną z 

zakupem działki położonej przy boisku sportowym w Łęce Opatowskiej. Określona kwota 

została wynegocjowana i ustalona z właścicielami tegoż gruntu. W związku z tym 

zawnioskował do Wysokiej Rady o przyjęcie w/w uchwały aby móc podjąć dalsze kroki, 

które zakończy się podpisaniem aktu notarialnego na przestrzeni najbliższych kilku tygodni 

maksymalnie jednym miesiącu.  

 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady, który pogratulował Wójtowi Gminy dobrych 

negocjacji w kwestii ceny zakupu z ok. 200 tyś zł. na 135 tys. zł.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podziękował za miłe słowa i dodatkowo podkreślił, 

iż od siedmiu lat Gmina Łęka Opatowska nie wyprzedaje majątku gminy ale go poszerza i to 

też dzięki dobrym decyzjom Rady Gminy jak i dobrej współpracy.  



  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/324 /2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców 

 

Głos zabrała Kierownik Centrum Usług Wspólnych - Aleksandra Jerczyńska, która wyjaśniła, 

iż zmiana uchwały podyktowana jest faktem, iż z dniem 27 października 2022 r. za sprawą 

ustawy z 15.09.2022 r. o zmianie ustawy – Prawo oświatowe oraz ustawy o finansowaniu 

zadań oświatowych, zmodyfikowano zasady ustalania zwrotu kosztów dowozu dzieci i 

uczniów niepełnosprawnych, jeżeli dowożenie zapewniają rodzice. Zmianie uległ sposób 

obliczania kosztów zwrotu przysługującego rodzicom. W świetle nowych regulacji, rada 

gminy ma ustalić stawkę za 1 km przebiegu pojazdu, przy czym stawka nie może być niższa 

niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z 6.09.2001 r. o 

transporcie drogowym.  

Zatem Rada Gminy zobowiązana jest do podjęcia uchwały w w/w sprawie. Zaproponowane 

zmiany pozwolą na dostosowanie uchwały do obowiązującego prawa oraz urealnienie kwoty 

zwracanej przez jednostkę samorządu terytorialnemu rodzicom w związku z ponoszonymi 

przez nich kosztami dowożenia dziecka niepełnosprawnego do właściwej placówki 

oświatowej. 

 

 Ustalono stawkę za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom 

kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców w wysokości:  

1) dla pojazdu o pojemności skokowej silnika do 900 cm3 - 0,5214 zł,  

2) dla pojazdu o pojemności skokowej silnika powyżej 900 cm3 - 0,8358 zł. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LIII/324 /2022 w sprawie  ustalenia stawki za 1 km 

przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu 

dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (2) 

Józef Kwaśnik, Rafał Wielgoś 

 

19. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji  

 

20. Wolne wnioski i informacje. 

 

-Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który wyjaśnił, iż przedwczoraj uczestniczył w 

przekazaniu pomieszczeń byłego oddziału przedszkolnego w Rakowie na ręce Pani Sołtys, 

Prezesa OSP oraz Radnego miejscowości Raków. W przyszłości planowane jest w tym 

miejscu pójście w kierunku projektu Senior +. Obecnie pomieszczenia będą służyć młodzieży 

oraz zainteresowanym mieszkańcom jak np. na grę w tenisa stołowego.  

 

Idąc dalej, poinformował iż na najbliższym posiedzeniu komisji będzie poddany pod dyskusję 

temat związany z oszczędnościami, w kwestii zużycia energii, które od 1 grudnia br. każda z 

gmina jest zobligowana wprowadzić i wykazać po upływie każdego miesiąca  - 10 % w skali 

każdego miesiąca. 

 

Radny Skotnik spytał o DINO w miejscowości Siemianice na jakim to jest etapie? 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż  ostatnio się dowiedział, że są głosy mieszkańców, że przez 

Wójta i pracowników Urzędu DINO w Siemianicach nie będzie. Sprostował informację, i 

zaprzeczył tym doniesieniom, ponadto wyjaśnił, że inwestycja musi być wykonana zgodnie z 

obowiązującymi przepisami. Wójt wraz z pracownikami robi wszystko aby DINO powstało. 

Po odbytych rozmowach z przedstawicielem Zarządu sieci sklepów DINO ponownie podjęto 

temat utworzenia kolejnego sklepu w Siemianicach. Obecnie trwa ustalenie lokalizacji sklepu. 

Ani Wójt ani współpracownicy nic nie utrudniają wręcz przeciwnie pracują nad tym aby 

codzienność życia mieszkańców była ułatwiona.  

 

Następnie głos zabrał Radny Bartosik, który podziękował Wójtowi, Kierownikowi T. 

Jerczyńskiemu oraz Radnemu Powiatowemu D. Gąszczakowi za zamontowane lustro na ulicy 

Lipowej w Łęce Opatowskiej.  

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Jeziorny , który podziękował Wójtowi, Kierownikowi za 

dokończenie utwardzenia drogi gruntowej w Stogniewie. 

 

Następnie głos zabrał Radny Skotnik, który spytał Radnego Powiatowego D. Gąszczaka na 

jakim etapie jest ulica Chróścińska? Do końca roku 2022 Pan Starosta obiecał skończyć. 

 



Radny Powiatowy D. Gąszczak odpowiedział, jak Pan Starosta obiecywał to trzeba by, Pana 

Starosty spytać. Stwierdził, iż z tego co się orientuje, droga do końca roku nie będzie 

wykonana. 

 

Może uda się wykonać drogę biegnącą przez Łękę Opatowską i ul. Bolesławiecką bo jest po 

rozstrzygniętym przetargu. 

 

Odnośnie ulicy Chróścińskiej mówiono o niej nie raz, to są jakby szukane środki z jakiś 

oszczędności, aby ten odcinek, który tam był dotychczas zrobiony do zabudowań, aby go 

dokończyć. Uważa, że w tym roku nie uda się tego wykonać, ale ma nadzieję że w przyszłym 

będzie to  zrealizowane.  

 

Podkreślił , iż cieszy Go fakt, że jest po przetargu i będą wykonane  ulica Bolesławiecka i 

droga biegnąca przez Łękę które są w bardzo złym stanie, gdzie będzie to zrobione na 

zasadzie  zdarcia całej powierzchni. Wykona to Firma KPDM  S.A. Kępno. 

 

Idąc dalej, podziękował Radnemu Bartosikowi, że zwrócił uwagę na zamontowane lustro,  też 

się cieszy że w końcu po kilku latach udało się to zrealizować. Robi ze swojej strony tyle na 

ile potrafi, aby te zgłaszane wnioski były jak najszybciej wykonane, ale znając życie i 

obowiązujące przepisy nie zawsze idzie to od ręki załatwić.  

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy, który zwrócił uwagę, iż jest to rzeczywiście kwestia 

współpracy, lustro wykonane z Gminy Łęka Opatowska słupek z powiatu. I tak to się udało, 

tak jak wspomniano wcześniej w ciągu kilku lat lustro zamontować.  

W kwestii dróg rzeczywiście to jak najbardziej cieszy Go fakt, że zostanie wykonana cała 

nawierzchnia przez Łękę Opatowską ul. Akacjowa i wierzy mocno, że prace będą wspólnie 

monitorowane i dopilnowane.  

Dodatkowo poinformował, iż Pan Starosta zapewnił w rozmowie telefonicznej, że do końca 

listopada br. ma być wykonany odcinek 90 metrów drogi w Biadaszkach  

 

  

21. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 11.37 zamknął obrady 

LIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

  Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


